

**Protokoll fört vid Västergötlands Bridgeförbunds styrelsemöte i Falköping 7 september 2013.**

Närvarande:Hans Brolin, Håkan Gustavsson, Klell Karlsson, Bengt Larsson, Kalle Ek, Sixten Ek, Bo Roos, Christer Swenson, Jeanita Johansson, Sten Öhman, Hans Bogeskär och Roland Andersson.

& 1 Hans Bogeskär hälsade alla välkomna.

& 2 Bo Roos valdes att justera dagens protokoll.

& 3 Föregående protokoll lades till handlingarna.

& 4 Från klubbträffen fanns önskemål om all kvalen till DM skall ligga närmare finalen Nya datum fastställdes, 20 januari 2013 veterankval,17 februari 2013 mixed kval och 17 mars 2013 par. Nästa styrelsemöte skall ta fram regler hur DM-finalerna skall redovisas ekonomiskt. Troligen kommer Div4 att start 26 oktober 2013.

& 5 Distriktets ekonomi är god och kassörens förslag till budget för nästa år godkändes,

& 6 En tävlingskommitté kommer att bildas. I denna skall ingå distriktstävlingledaren de två kretsledarna och en person från styrelsen . Från styrelsen föreslås Roland Andersson,

& 7 Till ny sekreterare föreslås Bo Roos.

& 8 Christer Swenson valdes till Distriktstävlingledare.

& 9 Hans Brolin och Håkan Gustavsson valdes till kretsledare.

& 10 Bo Roos kommer på årsmötet att presentera ett förslag till ny prislista för rallyt.

& 11 Segrarna i Div 4 serierna kommer att få ekonomiskt stöd för start i Chairman´s cup 2014.

& 12 Christer Swenson och Roland Andersson representerar VBF på riksstämman i Örebro 18-19 okt.

& 13 Planering av utbildningshelgen kommer att fortsätta nästa styrelsemöte. Styrelsens tankar är att inte skall ha någon tävlingsledarutbildning. Man rekommenderar de som är intresserade att söka utbildning i närliggande distrikt,

& 14 Sixten Eks motion om nytt namn till Svenska Bridgeförbundet har avslagits . Orsaken är att man tror att kostnaderna blir för stora.

& 15 Förslag till datum för styrelsemöten under året.15okt.28 jan och 17 maj.

& 16 Ulricehamns BK fick sanktion för en silvertävling på långfredagen nästa år som ingår i rallyt.

& 17 Hans Bogeskär förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justera

Roland Andersson

Bo Roos

## Protokoll fört vid styrelsemötet i Västergötlands bridgeförbund 22 oktober 2013

Närvarande: Roland Andersson  
Leif Axelsson  
Hans Bogeskär  
Hans Brolin  
Thomas Johansson (ordf)  
Bengt Larsson  
Christer Swenson  
Björn Westling

- 1 Ordföranden öppnade mötet.
- 2 Hans Bogeskär utsågs att justera dagens protokoll.
- 3 Föregående mötes protokoll godkändes med justeringen att datum för DM Mixed kval endast var ett förslag som framfördes vid mötet.
- 4 Styrelsen konstituerades enligt nedan:

- Hans Bogeskär – vice ordförande
- Bengt Larsson – kassör
- Bo Roos – sekreterare
- Leif Axelsson – IT-ansvarig
- Roland Andersson – tävlingskommittéledamot

Till nästa år införs rutinen att styrelsens konstituering sker i samband med årsmötet.

- 5 Följande justeringar av spelprogrammet beslöts:
  - DM Damer flyttas till 25 januari efter önskemål från Skövde BA.
  - DM Lag kval (alternativt omgång 1 och omgång 2) flyttas till 11 januari och 22 februari.
  - Simultankval till DM Mixed bestämdes till 10 mars.
  - Simultankval till DM Par flyttades till 24 mars.

Leif Axelsson fick i uppdrag att uppdatera spelprogrammet på distriktets hemsida.

6 Nya regler för priser i västgötarallyt har tagits fram av Bo Roos. Priserna delas ut efter en matematisk formel baserad på följande formel  $30-13*\ln(\text{placering})\%$ . De lottade priserna avskaffas. En *förenklad* presentation läggs ut på distriktets hemsida.

7 Roland Andersson och Christer Swenson rapporterade från riksstämman och distriktstävlingaledarträffen. De rapporterade bl a om att Pia Malmgren, Skövde BA, numera är suppleant i styrelsen i Svenska Bridgeförbundet. Stämman beslutade även om en IT-satsning vilken kommer att genomföras under en treårsperiod.

Christer Swenson rapporterade från DTL-träffen om att det är möjligt att arrangera höst- respektive vårsilver för mindre rutinerade spelare ( t ex med en gräns för antal mästarpoäng). Detta kan vara ett tips för klubbar med många orutinerade spelare.

8 Hans Brolin rapporterade om arbetet med division IV. I Boråskretsen finns två sexlagsserier och i Skövdekretsen blir det sannolikt två sexlagsserier. Sista anmälningsdag är framflyttad i Skövdekretsen till sista oktober.

Då distriktet sannolikt får fem platser till division III nästa spelår fördelas dessa enligt följande. Respektive seriesegrare får en plats i division III. Den tvåa som har flest inspelade VP får den femte platsen.

Om distriktet får sex platser fördelas de två sista platserna med en plats till respektive krets.

Vid föregående styrelsemöte beslöts om bidrag till segrare i division IV om dessa ställer upp i Chairman's cup. För att bidraget skall utgå måste minst tre spelare från det ursprungliga laget ingå.

9 Då distriktet i år inte anordnar någon tävlingsledarkurs utgår resebidrag för intresserade som från Västergötland anmäler sig till en tävlingsledarkurs steg 1 eller steg 2 i något granndistrikt. Ansökan om resebidrag lämnas till distriktets kassör. Information om detta läggs ut på hemsidan.

10 Thomas Johansson informerade om att Christer Swenson förärats förbundets förtjänsttecken i silver. Bo Roos fick i uppgift att se över om det vore lämpligt att dela ut fler förtjänsttecken.

11 Bordsavgiften vid finalhelgen i DM lag i Falköping bestämdes till 400:- per lag. Av dessa går 200:- per lag till Falköpings BS och 200:- per lag till distriktet.

Styrelsen beslöt att fortsätta diskussionen kring bordsavgiften i de två första omgångarna av DM Lag vid nästa styrelsemöte, tills dess gäller samma principer som för sammandrag i allsvenskan.

- 12 Beslut togs om att nollställa kundfordringar och leverantörsskulder i distriktets redovisning då dessa inte kan spåras och händelserna ligger långt tillbaka i tid.
- 13 Beslut togs om arvode för kretsledare och distriktstävlingsledare på vardera 900:- per år. Därutöver utges en kostnadsersättning på 400:- till dem vardera för telefon m m.
- 14 Beslut togs om att kassören får samma kostnadsersättning (400:-) som kretsledare och distriktstävlingsledare.
- 15 Närvarande styrelseledamöter undertecknade verksamhetsberättelsen för 2012/2013.
- 16 Styrelsen beslöt att frågan om rösträtt vid årsmöten skall diskuteras vid nästa klubbträff med anledning av den uppkomna diskussion vid årets årsmöte.
- 17 Beslut togs om följande rutin för klubbars ekonomiska redovisning vid DM-tävlingar. Hela bordsavgiften betalas in av den arrangerande klubben till VBF. Distriktet ombesörjer därefter att de 40:- per spelare vilka skall tillfalla klubben betalas ut till klubben.
- 18 Kommande styrelsemöten beslöts till 28 januari i Borås och 17 maj.
- 19 Övriga frågor
  - En diskussion kring att ändra upplägget i DM Lag vid mer än 16 lag fördes. Tanken var att alltid spela rak serie, men med mindre brickantal vid fler lag. Ärendet tas upp på vårens klubbträff.
  - Frågan kring DM för mindre rutinerade tas upp på styrelsemötet i januari.
  - Diskussion fördes kring vinterfestivalen. Styrelsen såg det som viktigt att alla hjälps åt i distriktet att se till att det blir många startande i sidotävlingar.

Vid protokollet

Justeras

Thomas Johansson

Hans Bogeskär

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 28 januari 2014

Närvarande: Roland Andersson  
Leif Axelsson  
Hans Bogeskär  
Hans Brolin  
Jaenita Johansson  
Thomas Johansson  
Bengt Larsson  
Christer Swenson  
Björn Westling

- 1 Ordföranden öppnade mötet.
- 2 Hans Brolin valdes att justera dagens protokoll.
- 3 Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.

4 Division IV

Följande lag har kvalificerat sig för division III kommande säsong: Alingsås BS Raset, Ulricehamns BK Jörgen, Borås BA Aspanäs C, Lidköpings BK Ronny, Lidköpings BK P-A och Skövde BA Leifsson.

Inför nästa säsong beslutades att eventuella kvällsmatcher skall avgöras innan sista sammandraget.

5 Förtjänsttecken

Thomas Johansson rapporterade om att han i samband med Borås BA:s trettondagsbarometer förärade Gunnel Svenssons förbundets förtjänsttecken i silver med lagerkrans.

6 Startavgift i DM lag

Beslut togs om att arrangerande klubb i de två första omgångarna av DM lag har rätt att ta ut en bordsavgift om 5:- per bricka.

7 Diskussion kring stadgeförändring

Thomas Johansson fick styrelsens uppdrag att ta fram ett förslag till stadgeändring, vilket skall presenteras vid vårens klubbträff för klubbarna. Detta för att hantera problemet med rösträtt vid årsmöten.

8 Töreboda BK

Bengt Larsson rapporterade om sina kontakter med klubben. Klubben har styrelsemöte i veckan för att fatta beslut om framtiden.

9 DM högst ruternål

Beslut togs om att DM högst ruternål arrangeras i Skövde 29 mars.

10 DM Lag

Diskussion fördes kring framtida upplägg av DM lag. Utifrån kvällens diskussion fick Christer Swenson och tävlingskommittén i uppgift att ta fram ett förslag till klubbträffen.

11 Planering av klubbträffen

Följande beslutades inför klubbträffen:

Tidsprogram: 10:30-12:00 Styrelsemöte  
12:00-13:00 Lunch  
13:00-15:00 Klubbträff

Bo Roos ansvarar för utskick av inbjudan. Anmälningar sker till Bengt Larsson som har kontakt med Falköpings BS.

Preliminärt program

1. Spelprogrammet 2014/2015
2. DM Lag – förslag till nytt upplägg inför 2015
3. Förslag till stadgeförändring kring rösträtt vid årsmöte
4. Simultankval
5. Utbildningsbehov
6. Information om förtjänsttecken

12 Livesändningar

Christer Swenson och Bengt Larsson fick i uppdrag att utreda möjligheten att ”livesända” samtliga rallytävlingar och DM-tävlingar på distriktets hemsida.

13 Övriga frågor

- Silversanktion beviljades för Boråsserien som ersätter Ulricehamnsserien.
- Beslut togs om förenklad rutin för ekonomisk redovisning. Den andel av bordsavgiften som tillfaller klubben behöver inte först betalas in till distriktet.
- Diskussion fördes om vinterfestivalen.
- Frågan om en tävling kan ingå i rallyt om den inte uppnår silverstatus diskuterades. Styrelsens uppfattning var att en tävling som inte har silverstatus inte heller kan ingå i rallyt.

Vid protokollet

Justeras

Thomas Johansson

Hans Brolin

Protokoll fört vid extra styrelsemöte 22 februari 2014

Kontaktade: Roland Andersson  
Hans Bogeskär  
Jaenita Johansson  
Thomas Johansson  
Bengt Larsson  
Bo Roos

1 Mötets genomförande

För att hantera brådskande ärenden medger distriktets stadgar att styrelsemöten genomförs utan att styrelsen fysiskt träffas. Detta möte har genomförts dels i samband med sammandraget i DM Lag, dels per telefon.

2 Ansökan om inträde i VBF

Kvänums BK har ansökt om inträde i distriktet. För att detta skall kunna ske skyndsamt beviljas härmed Kvänums BK anslutning till Västergötlands bridgeförbund och därmed även till Svenska Bridgeförbundet. Beslutet kommer att bekräftas vid nästa ordinarie styrelsemöte.

Vid protokollet

Justeras

Thomas Johansson

Bo Roos

## Protokoll styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: lördag 10 maj kl 10:30

Plats: Medborgarhuset i Falköping

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Roland Andersson, Björn Westling, Hans Brolin, Bengt Larsson, Christer Swenson, Leif Axelsson

### Dagordning

#### 1. Mötets öppnande

Thomas förklarar mötet öppnat.

#### 2. Val av justerare

Bengt Larsson

#### 3. Föregående mötesprotokoll

Godkändes utan ändringar

#### 4. Förtjänsttecken

Thomas har förmedlat avlidna Daisy Hajeks förtjänsttecken, Silver med lagerkrans, till Daisys son. Tillsammans bifogades ett uppskattat personligt brev, som läses upp för styrelsen

#### 5. Förslag till stadgeändring

Vi diskuterar åsikter som inkommit på de nya stadgarna från bland annat klubbar och banken. Vi beslutar föreslå årsmötet uppdateringar enligt

§7.8 rösträtt vid årsmöte, avslutas med *"Finns inget sådant ombud äger närvarande ordförande eller sekreterare rätt att representera klubben."*

§9 firmatecknande ändras till *"VBF:s firma tecknas av person/personer ur styrelsen. Dessa firmatecknare utses vid styrelsens konstituerande möte."*

#### 6. Utträde ur distriktet - Töreboda BK

Bengt informerar om Törebodas beslut, 8 av 11 medlemmar flyttar till andra klubbar. Att en klubb är verksam innebär aktiv spelkväll och/eller ett lag i Allsvenskan eller DM.

Vi beviljar Töreboda utträde ur distriktet

#### 7. Medlemskap i distriktet - Kvänums BK

Vi bekräftar interimbeslutet från 140222, klubben har fått en bra uppstart med många par varje vecka

#### 8. Framtida upplägg av DM Lag

Christer beskriver kortfattat ett nytt förslag till upplägg av DM-lag. Vi beslutar att diskutera det ytterligare under klubbträffen

#### 9. Regler för silverpoängsbonus i DM lag

Vi beslutar införa tillägget: För att spelare skall få bonus i DM-lag krävs att han har spelat en tredjedel av tävlingens brickantal.

#### 10. Spelprogram 2014/2015

Christer presenterar nästa års spelschema. Efter beslut på klubbträffen publicerar Thomas det på hemsidan. Årsmötet blir 13 september 2014



11. Ombud till distriktsträffen

Vi beslutar skicka Christer Swenson som distriktets ombud.

12. Faktura

Thomas informerar om en bestriden faktura. Vi beslutar att ärendet är utagerat

13. Livesändningar

Livesändningar fungerar nu på de flesta av distriktets tävlingar och flera klubbar. Bengt har tagit fram en lathund, intresserade klubbar kontaktar Leif eller Bengt

14. Diskussion kring TL-behov i framtiden

Tävlingsledarutbildning steg 2 planeras till 15-16 november, reserv 8-9 november. Lärare blir Thomas Winther. För klubbar diskuteras framtagandet av en lathund inklusive lokal kvällsutbildningar för 2-3 klubbar i taget.

15. Praktisk planering av klubbträffen

16. Övriga frågor

- Apledred och Fritsla BS har väldigt lite verksamhet, HansB undersöker framtida planer.
- Thomas informerar om ett brev från BK ruter till VBF, som skickats till medlem i annan klubb
- Vi beslutar att föregående år distriktsmästare i partävlingar automatiskt kvalificeras för DM-final

17. Ordförande avslutar mötet

---

Bo Roos

---

Bengt Larsson